

SUBJECT: MSC Notice – UAE MPCl Requirement on House BL Declaration

DATE: 24 September, 2026

Dear Customers,

To ensure compliance with the United Arab Emirates (UAE) Maritime Pre-Load Cargo Information (MPCl) requirements and to avoid shipment delays, customs issues, or cargo loading restrictions caused by incomplete filing information, please pay special attention to the following requirements:

为确保符合阿联酋 Maritime Pre-Load Cargo Information (MPCl) 申报要求，并避免因申报信息不完整而导致的货物延误、海关风险或装船受阻，请您特别注意以下要求：

There are two primary filing types under the MPCl program:

MPCl 申报体系下主要分为两类申报类型：

Direct BL (Non-consolidated shipment) 直接提单

- Only the shipping line's MPCl Party ID is needed (because only the carrier files the BL with NAIC)
仅需船公司的 MPCl Party ID（因只有承运人向 NAIC 申报提单）
- There is no HBL, so no forwarder/NVOCC MPCl Party ID is required on the SI
无分单 HBL，因此补料上不需要提供货代 / NVOCC 的 MPCl ID
- The BL is declared to NAIC simply as a Direct Bill of Lading by MSC
MSC 直接以**直接提单**类型向 NAIC 申报该提单

Master BL with House BL(s) 带分单的主提单

- Shipping line's MPCl Party ID is on the Master BL declaration together with the MPCl Party ID
主提单申报时，同时录入船公司 MPCl 编号以及货代 / NVOCC 的 MPCl 编号
- The forwarder/NVOCC must file the House BL(s) separately with NAIC (either directly or through an accredited service provider), mentioning the MPCl Party ID of the shipping line
货代 / NVOCC 必须单独向 NAIC 申报分单 HBL（可自行申报，或通过授权服务商代办），申报时需填写船公司 MPCl 编号
- MSC MPCl Party ID is already available on NAIC website, and it is MSCSL00
MSC 的 MPCl Party ID 已在 NAIC 官网公示：MSCSL00

For shipments under the **Master BL with House BL(s)** filing type, the **7-digit Alpha numeric MPCl Party ID of the Forwarder/NVOCC should be mentioned in Shipping Instructions (SI)**:

对于申报类型为 **Master BL with House BL(s)**，补料（SI）中须填写货代 / 无船承运人的 7 位字母数字组合 **MPCl Party ID**:

1. For SI that are submitted via MyMSC.com, the MPCl party ID must be declared in the Additional Comments field with the format "MPCl: <XXXXXXX>"
通过 [MyMSC.com](https://www.msc.com) 提交 SI：MPCl 编号填写在附加备注栏，格式：MPCl: <XXXXXXX>

Additional Comments (This information will not be shown on the draft BL)

MPCI: <XXXXXXX>

- For SI submitted via direct EDI, INTTRA or other 3rd party platform, please use the dedicated the MPCl IFTMIN segment/field or manually input in the remark field with the format “MPCI: <XXXXXXX>”
通过 direct EDI, INTTRA 或其他第三方平台提交 SI: 请使用专用 MPCl IFTMIN 字段; 若无专用字段, 则手工录入备注栏, 格式: MPCl: <XXXXXXX>
- For SI submitted via Magichand8, the MPCl party ID must be declared in the SI Comments Field with the format “MPCI: <XXXXXXX>”. Meanwhile, enter **Y** in the SI BLREF Number field with the type House BL for UAE
通过 Magichand8 提交 SI: MPCl 编号填写在 SI 备注栏, 格式: MPCl: <XXXXXXX>。同时在 SI BLREF Number 栏位添加 House BL for UAE, 数值填 Y

Pay at				
Comment				
BLREF Number	HOUSE BL FOR UAE:Y	▼	×	
SI Information	Seq	Type	Number	Company
VGM Information	1	House BL for UAE	Y	
CheckLocalDC				
Creation				

Pay at	
Comment	MPCI: ABCDE00
BLREF Number	HOUSE BL FOR UAE:Y
SI Information	...

If the MPCl Party ID is absent in Shipping Instructions (SI), MSC will declare cargo as **Direct BL**

如果补料 (SI) 中无备注 MPCl Party ID, MSC 会将货物申报为**直接提单 Direct BL**

Cargo Transshipped or remaining on board must always be declared as Direct BL, and MSC will be the only declarant.

中转货、船上继续转运货物 (FROB) 一律按直接提单申报, 申报主体仅为 MSC

Failure to submit complete and accurate pre-load information may result in:

若未能提交完整、准确的装船前预申报信息, 可能造成以下后果:

- 货物延误 Cargo delays
- 禁止装船 (Do Not Load)
- 阿联酋主管机关的合规处罚 Non-compliance actions by UAE authorities

For more information, please visit the NAIC website: <https://naic.icp.gov.ae/portal/mpci/info>

Using this opportunity, we would like to express our appreciation for your continual support. Please do not hesitate to contact our team if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的支持。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited